
Zápis Komise dopravy  

Číslo jednání:   4/2019 

Datum konání:  29.4.2019  

Předsedající:   Josef Hampl 

Přítomní:  Ing. Miroslav Horyna, Bc. Jan Krátký, Josef Pavelka,                                                                     

Ing. Josef Straka, Jiří Švejda, Eva Tůmová                                    

                                     

Nepřítomní:   - 

Omluveni:   Pavel Herian, Ing. David Forman, Ing. Richard Macháč,  

Hosté:    Zbyněk Mucha 

Zapsal:    Ing. Dagmar Jeníková 

 

1. Vyjádření KD k „Výstavba 17 RD, RD Počernice, severně od ul. Jeřická“ 

 

 

KD doporučuje zachovat průjezdnost areálu východním směrem pro možnost dalšího napojení 

budoucí výstavby. 

 

KD doporučuje zastávky MHD řešit v zálivu. Dále požaduje severní komunikaci výstavby 

protáhnout až na  hranici pozemku parc.č. 4244/22 v k.ú. Horní Počernice z důvodu většího 

obratiště (IZS). V souvislosti s uvedenými požadavky upozorňujeme na kolizi parkovacích míst.  

 

Vzhledem k povaze výstavby a předpokládanému stupni dopravní zátěže zvážit (doporučení) 

obousměrné umístění dopravních značek s omezením rychlosti do 30 km/h.   

 

 

 

2. Vyjádření KD k „připojení bodů TMCZ 2019 Praha 20 – Horní Počernice - 

Božanovská 

 

KD doporučuje zkoordinovat akci s novou výstavbou mostu X503 v ul. Božanovská v Horních 

Počernicích. 

 

 

3. Vyjádření k PD „umístění telekomunikačního stožáru na objektu č.p. 2059/2 v ul. 

Mezilesí“ 

 

KD bere záměr na vědomí. 

 

 

 

 

4. Vyjádření k PD „Gymnastická tělocvična, přístavba k objektu tělocvičny 

Chvalkovická č.p. 2031“  

 

KD nemá připomínky. 

 

 

 



 

 

 

 

 

5. Vyjádření k „Praha 20, Libuňská – VOTS, ČD, kVN, s 131 133“  

 

KD doporučuje provádět stavební práce s ohledem na okolní výstavbu, povrchy dát do 

původního stavu a zároveň doporučuje požadovat po investorovi delší záruční dobu. 

 

 

 

 

6. Vyjádření k PD „Praha 20, Odbočky skály – VOTS, ČD, kVN, s 131 133“ –  

 

 

KD nemá připomínky. 

 

 

 

7. Vyjádření k PD „ROBOTNICE – zastavovací studie 
 

KD doporučuje přednostně řešit dopravní infrastrukturu v rámci širších vztahů, než dojde 

k zastavování území.  

 

KD požaduje přednostně řešit komunikaci v souladu s územním plánem (od ul. Božanovská po 

napojení na kruhový objezd u OD IKEA).  

 

 

 

8.  Vyjádření KD k „stavební úpravy na dálnici D10“  
 

KD nemá připomínky. 

 

9.  Podnět čena KD „kaluž v podjezdu pod tratí v ul. Ve Žlíbku“:  
 

Upozornit TSK na zanesené odvodnění v podjezdu pod železniční tratí v ul. Ve Žlíbku. 

 

 

 

 

Další zasedání KD bude 29. 5. 2019 od 17:00 hod. v zasedací místnosti ÚMČ Praha 20  ul. Jívanská 

č.p. 635. 

 

Ing. Dagmar Jeníková    Ing. David Forman 

tajemnice Komise dopravy    předseda Komise dopravy 

RMČ Praha 20     RMČ Praha 20 


